
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0007/2023-5
Datum: 20. 6. 2023

Z A P I S N I K
6. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 20. 6. 2023, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, Marko Furlan, Aleš Furlan, 
Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: Tamara Rusjan, Alan Rijavec

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. Doda, da je bil zaradi slabega počutja več dni 
odsoten in prosi za razumevanje.

Župan da v potrditev zapisnik 5. redne seje, ki je potekala dne 23. 5. 2023. Pove, da bodo 
pripombe na strani 19, predhodno poslane s strani svetnika Marka Švare, upoštevane.
Odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič poda pripombo za 13. točko zapisnika, kjer želi, da se v povzetku njegovega 
vprašanja doda, da se vprašanje nanaša na projekt kanalizacija in vodovod. Doda še, da se 
njegova zahteva o pripravi poročila nanaša na kratko finančno poročilo tega istega projekta.

Župan pove, da bo pripomba preverjena in upoštevana skladno s tonskim zapisom. 

Ava Rajh prosi, da se v zapisnik umestijo tudi vprašanja, ki jih je pred samo sejo pisno naslovila 
na župana in da se nanje ustrezno odgovori.

Župan potrdi, da bo zapisnik dopolnjen. 

Aleš Furlan prosi za dodatek na strani 13, da je »obvoznica trenutno izvzeta«. Predlaga popravek 
na strani 22 in 23, kjer naj se smiselno uskladi, ali je govora o številki konta ali o dejanskem 
znesku za odkup zemljišč.
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Župan potrdi uskladitev. 

Viktor Trojer prosi za vsebinski popravek na strani 12, kjer je pred postavljenim vprašanjem 
opozoril na morebitni konflikt interesa in da prihaja iz Medic hotela. 

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 5. redne seje, ki je potekala dne 23. 5. 2023, z 
upoštevanimi vsemi popravki svetnikov.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda.

Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 

Predlog dnevnega reda:

Potrditev zapisnika 5. redne seje z dne  23. 5. 2023

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 

2022 (poročevalka: ga. Erika Lojk, direktorica JZ),
3. Sklep o soglasju k zadolžitvi zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska (poročevalka: 

ga. Erika Lojk, direktorica JZ),
4. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
5. Vprašanja in pobude svetnikov,
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška 

knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica – drugo branje (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, 
Višji svetovalec),

7. Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine Renče-Vogrsko – 
skrajšani postopek (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar),

8. Soglasje k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče  (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),

9. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),

10. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli 
Vogrsko  (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),

11. Sklep o sofinanciranju nakupa delovnih zvezkov (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec),
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12. Navodilo za predstavnike ustanovitelja v organih upravljanja javnih zavodov (poročevalka: 
Beti Čufer, direktorica OU),

13. Razno.

Župan predlaga, da se obravnavo 6. točke premesti na septembrsko sejo, saj vse občine 
soustanoviteljice niso še opravile niti prvega branja. Opozori na skrajšan postopek v trenutni 7. 
točki dnevnega reda. 
Odpre razpravo na predlog dnevnega reda in izpostavljenimi spremembami.

Viktor Trojer se strinja z umikom 6. točke. Opozori na vlaganje amandmajev v drugem branju, ki 
bi morali biti vloženi 3 dni pred sejo, vložiti pa jih morajo svetniki, ne pa delovna telesa. 

Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda v predlagani obliki in z umikom 6. točke z 
dnevnega reda.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet. 

K 2) Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za 
leto 2022 (poročevalka: ga. Erika Lojk, direktorica JZ).

Župan preide na 2. točko dnevnega reda, ki obravnava Predstavitev Letnega poročila Zavoda za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 2022. Besedo preda direktorici zavoda, Eriki Lojk.

Erika Lojk predstavi delo zavoda in Letno poročilo, ki je sestavni del gradiva za 6. redno sejo. 

Župan odpre razpravo. 

Nedeljko Gregorič zanima ga koordinacija med zavodi za turizem Kras in Brda, saj vsi trije 
promovirajo isto goriško-vipavsko destinacijo. Zanima ga upoštevanje dogovora, ki so ga zavodi 
podpisali skladno z nacionalno strategijo razvoja turizma, in vizija nadaljnjega razvoja.

- Erika Lojk pojasni, da zavod Miren-Kras spada pod destinacijo Nova Gorica-Vipavska 
dolina. Zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina koordinira promocijo celotne 
destinacije. Brda so lastna destinacija, ki pa prav tako tesno sodeluje z glavnim zavodom. 

- Nedeljko Gregorič pove, da isto ime uporabljajo trije zavodi. Zanima ga, kdo ima pri 
pridobivanju državnih sredstev večjo moč – Nova Gorica ali Brda?

- Erika Lojk pojasni, da gre za razliko med vodilnimi destinacijami in makro destinacijami. 
Vodilne destinacije so ob prijavah na razpisih enakovredne. Nova nacionalna strategija 



Stran 4 od 14

predvideva, da bodo lahko destinacije Kras, Nova Gorica in Brda nastopale pod skupnim 
naslovom. 

Andraž Furlan pohvali dogodek Turistična pomlad, ki se je odvijal v prostorih Kulturnega doma 
Bukovica in obenem poda pobudo, da bi se tudi v nadaljnje taki dogodki odvijali naši občini. Poda 
pobudo, da zavod pred EPK spodbudi in izobrazi občane, da postanejo sobodajalci. 

- Erika Lojk pove, da je bil tudi zavod zadovoljen z izvedbo dogodka v Bukovici. Doda, da 
izobraževanja navadno potekajo preko RRA.

- Župan meni, da je pobuda bila mišljena za občane, ki še niso ponudniki.
- Erika Lojk meni, da je tudi s takimi vabili potrebno vztrajati. 

Borut Zorn pohvali vključenost direktorice v lokalne dogodke. Zanimajo ga pogoji, ki bi jih morala 
občina doseči, da bi občani videli večje priložnosti v turizmu.

- Erika Lojk pove, da spoštuje trud organizatorjev in se rada odzove povabilom. Pove, da 
je sodelovanje z občino zelo dobro in da so ideje slišane. Meni, da je potrebno vztrajati z 
izobraževanjem ljudi in predstaviti turizem kot dobičkonosno dejavnost. 

- Župan poudari, da je spodbujanje domačinov k vključevanju v turizem ključno za razvoj.  
- Erika Lojk izpostavi še, da je potrebno videti priložnosti tudi v mesecih izven glavne 

sezone. Pove še, da z občino redno sodeluje pri prijavah na turistične razpise, ki so v 
skladu z vizijo razvoja destinacije. 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z letnim poročilom Zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina za leto 2022.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 3) Sklep o soglasju k zadolžitvi zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 
(poročevalka: ga. Erika Lojk, direktorica JZ).

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o soglasju k zadolžitvi zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.

Erika Lojk zaradi zamika povračil izpeljanih projektov zavod zaproša za odobritev revolving 
kredita v višini 50.000 evrov. Mesečna nakazila s strani občin zadostujejo za redno poslovanje 
zavoda, za projekte pa bi potrebovali dodaten vir financ. 

Župan odpre razpravo.
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Nedeljko Gregorič zanima ga, ali ima zavod trenutno že odprt kakšen kredit.
- Erika Lojk odgovori, da ne.

Župan da na glasovanje sklep o soglasju k zadolžitvi zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 4) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.

Župan pove, da je občinski svet na 5. redni seji sprejel sklepe: Sklep o potrditvi cen ravnanja s 
komunalnimi odpadki, Elaborat cen 24-urne pogrebne službe, Zaključni račun proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2022, Odlok o Rebalansu proračuna občine Renče-Vogrsko za leto 2023 
– skrajšani postopek, Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 
2023, Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2023/2024, Sklep o 
dopolnitvah sklepov o dodatnem subvencioniranju plačil staršev za programe v vrtcih zaradi 
zdravstvenih in počitniških odsotnosti otrok iz vrtca, Sklep o soglasju k ekonomski ceni storitve 
Pomoč družini na domu in k ceni za uporabnike te storitve. Vsi sprejeti akti so bili objavljeni v 
Uradnih objavah št. 10/2023 z dne  29. 5. 2023. 
Na isti seji je občinski svet sprejel tudi: Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda 
Zdravstveni dom osnovno varstvo Nova Gorica 2023, Soglasje k organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest v razvojnem oddelku vrtca v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica.  Vsi akti so bili 
posredovani ustreznim institucijam.
Na 5. redni seji se je občinski svet seznanil s Poročilom PU Nova Gorica za leto 2022, Poročilom 
o delu MU za leto 2022 in Poročilom o poslovanju OŠ Renče za leto 2022. Pri tej točki je OS 
sprejel dva dodatna sklepa in sicer, da NO opravi nadzor z namenom ugotovitve izgube v OŠ 
Renče ter sklep, da ravnateljica do naslednje seje pridobi ponudbe za izvedbo revizije.  
Župan predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 5. redno sejo, objavljeno na spletni strani 
občine. Pojasni, da bo zaradi njegovega slabega počutja poročilo nekoliko bolj strnjeno, a da je 
na voljo za dodatna vprašanja. Pove, da je občina razposlala informativne izračune za odmero 
nadomestila za stavbno zemljišče, podatke o nepremičninah je občina črpala iz uradnih evidenc 
geodetske uprave. 
V sklopu projekta vodovod in kanalizacija poteka asfaltacija v Britofu, pri Goriških opekarnah, pri 
OŠ Renče in proti Arčonom. Časovno zaostajajo dela na državni cesti Bukovica-Bilje. 
Na področju družbenih dejavnosti poteka izdaja odločb na podlagi prijav na razpise.
Na podlagi sklepa prejšnje seje ravnateljica OŠ Renče pridobiva ponudbe za finančno revizijo. 
Sklep je bil posredovan tudi Nadzornemu odboru, ki ocenjuje, da bi revizija zahtevala leto dni 
dela.
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V kratkem bo izveden operativni sestanek na temo Vogrščka. Pregled stanja bo opravil VIK, 
potrebno bo sprejeti medobčinski odlok za upravljanje medobčinske službe za upravljanje z 
namakalnimi vodami. Razpravlja se o možnosti podaljšanja prevzema na leto 2025, kakšne so 
možnosti prenove in razširitve. 

K 5) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, zato 
jim preda besedo.

Urban Martinuč opozori, da javna razsvetljava v Merljakih pri hišni številki 25 ne deluje. Opozori 
še na suh kostanj pri mlinu v Renčah in predlaga ustrezno odstranitev. 

Benjamina Mikuž poda pobudo, da se uredi dostop do vode v parku na Lakenessu in odpre 
stranišča. Ponovno opozori na ureditev poti ob Lijaku in ustrezno košnjo, da bo pot lahko 
prehodna. 

- Župan odgovori, da se na Lakenessu čaka ureditev del s strani dveh izvajalcev, šele nato 
se bo lahko koristilo vodo in sanitarije. Ustrezno bodo postavljene tudi javne luči. 

Vinko Jarc pohvali pravno ureditev NUSZ-ja, obenem prelaga, naj bo Občina pri obračunavanju 
strpna. Glede finančne izgube OŠ Renče predlaga, da zadevo preveri tudi svetnica Ava Rajh, ki 
se ukvarja s področjem računovodstva in financ. 

- Župan pove, da se šolsko računovodstvo dodatno izobražuje in da lahko svetniki do konca 
leta pričakujejo podrobnejše poročilo o izgubi. Na temo NUSZ-ja pojasni, da je naša 
občina bila ena zadnjih, ki je sprejela ustrezen odlok. Izračun vrednostne točke se v 
letošnjem izračunu ne spreminja bistveno in da je znesek eden nižjih na Primorskem. 

- Vinko Jarc pove, da ga finančni primanjkljaj šole čudi, saj so ostali zavodi izgube pokrili s 
pomočjo covid sredstev. 

- Župan pove, da šola v takratnem obdobju ni morala ustvarjati dobička, saj so stroške 
morali prijavljati na ministrstvo. Primerjava z dobički bolnic ni ustrezna.

Borut Zorn poda pobudo občanov Vogrskega, ki se pritožujejo nad hrupom avtoceste, ki je slišen 
vse do zaselka Mali Dunaj. Predlaga meritve hrupnosti. 
Izpostavi obvoz Martinuči-Ozenj-Merljaki, kjer so v najožjem delu bankine potrebne sanacije. 
Glede NUSZ-ja opozori, da je v letošnji odmeri cena nekoliko višja, spremenil se je način 
obračunavanja, površine za plačevanje so letos drugače ovrednotene. Izpostavi, da je 
sprememba podatkov v uradnih evidencah možna samo z geodetskim elaboratom, ki pa je drag 
in časovno potraten postopek. 

- Župan pove, da bo glede prometnih zadev kontaktiral ustrezne odgovorne.

Ava Rajh meni, da bi v zavodih morali biti prisotni ustrezni predstavniki občine, ki bi o težavah 
redno poročali in seznanjali občino. 
V nadaljevanju prosi za postavitev ogledala na križišču iz državne ceste proti Svetemu Otu, da 
se na ta način prepreči morebitno nesrečo zaradi nepreglednosti.  

- Župan odgovori, da bo svetnico za točnejšo lokacijo kontaktiral predstavnik oddelka za 
okolje in prostor. Če gre za državno cesto, je potrebno soglasje države. 

- Ava Rajh predlaga posodobitev odloka o oglaševanju, ki bi točneje določal dovoljenje 
lokacije za postavitev oglasnih tabel in lepljenje plakatov.
Zanima jo, kdaj je predvidena obravnava novega odloka OPN.

- Župan odgovori, da občina pripravlja elaborat o uporabi oglasnih tabel, oddelek za okolje 
in prostor je že pripravil popis lokacij in velikosti tabel. 
Na temo OPN-ja pove, da je bilo s strani ministrstva zavrnjeni 14 vlog. Župan je pridobil 
dodatno mnenje drugega pripravljavca OPN-ja, na podlagi katerega bo sklican nov 
razgovor z Ministrstvom kmetijstvo z namenom več odobrenih vlog. 

Nedeljko Gregorič opozori na nedelujočo luč javne razsvetljave nasproti Mlečnika. 
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Meni, da je košnja na območju parka Lakeness izvedena nekakovostno, saj so igrala ostala 
zaraščena. 
Poda pobudo, da Občinsko glasilo uvede rubriko »Trenutno izvajanje investicij v občini« vsaj v 
slikovnem prikazu, kaj se v naši občini dela in gradi.  
Zanima ga, kdaj bo uradno odprtje mostu čez železnico in kako bo občina v to vključena. 
Poda pobudo, da se prične s plačevanjem polnjenja na vseh treh električnih polnilnicah. 
Zahvali se za pripravo poročila o projektu kanalizacije in vodovod.    

- Župan pove, da je košnja na Lakenessu urejena.  
Pobudo za novo rubriko bo posredoval Uredniškemu odboru.
Pojasni, da je električna polnilnica v Renčah del EU projekta, zato trenutno plačevanje še 
ni mogoče. Predlog je, da se z obračunavanjem polnilnice na Vogrskem in Bukovici prične 
z novim letom. 
Pove, da je poročilo pripravila zunanja sodelavka, ki je odgovorna za črpanje EU sredstev, 
spremlja občinski proračun, obračune, zato je ona pripravila poročilo, ki je sestavni del 
gradiva za današnjo sejo. 
Odprtje nadvoza je predvideno v septembru, saj mora direkcija pred tem izvesti še tehnični 
pregled s strani ceste in železnice.

Marko Furlan pove, da so prebivalci Brij hvaležni, da so se začela dela na vodovodu v zaselkih. 
Obenem pa jih zanima, kdaj bodo dela zaključena, cesta je zaradi izkopov poškodovana. 
Predlaga, da se pod asfaltno maso vkoplje cevi za nadaljnjo optično povezavo. 

- Župan pove, da je asfaltna baza problematična že pol leta, obljubljena je asfaltacija do 
konca tega meseca. Rekonstrukcija ceste v celoti trenutno ni izvedljiva, saj bi bila potrebna 
postavitev vsaj 30 centimetrov tampona. V tej fazi bo urejenih nekaj prepustov in muld, 
nad črpališčem za vodo bo urejeno novo kontejnersko mesto.

Vinko Jarc doda, da je od križišča do Dvorca Vogrsko cesta v resnično slabem stanju. Predlaga 
ogled na terenu. 

K 6) Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine Renče-Vogrsko – 
skrajšani postopek (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar).

Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o organizaciji in delovnem 
področju občinske uprave občine Renče-Vogrsko – skrajšani postopek.

Špela Glušič pojasni, da je namen novega odloka prevetritev starega, ki je bil sprejet leta 2009. 
Izpostavi dve vsebinski spremembi – ustanavlja se oddelek za Gospodarstvo, turizem in 
kmetijstvo, ukinjen je oddelek Glavne pisarne, ki preide pod Urad župana. 

Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku, Andražu Furlanu.

Andraž Furlan povzame, da se SPK strinja s sprejetjem odloka v skrajšanem postopku.

Župan odpre razpravo in možnost vložitve amandmajev. 

Aleš Furlan opozori na proceduralni postopek, kjer mora župan najprej dati na glasovanje 
sprejetje skrajšanega postopka, šele nato se lahko vlagajo amandmaji.

Župan se zahvali za popravek. Župan da na glasovanje sprejetje odloka o organizaciji in 
delovnem področju občinske uprave po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0
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ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava odloka po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan odpre razpravo in možnost vložitve amandmajev.

Aleš Furlan zanima ga, ali premestitev Glavne pisarne pod Urad župana spremeni vrednotenje 
delovnega mesta. V primeru da ja, ga zanima, ali bo potreben rebalans. 

- Špela Glušič pove, da se z odlokom zgolj ukinja notranja organizacijska enota, delovno 
mesto ostaja isto.

Župan da na glasovanje Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine 
Renče-Vogrsko – skrajšani postopek.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet. 

K 7) Soglasje k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče  (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. Besedo preda 
poročevalki, Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pojasni, da je vsak zavod pred novim šolskim letom dolžan zaprositi občino 
za podajo soglasja k sistemizaciji delovnih mest in organizaciji dela. Iz vloge zavoda izhaja, da 
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bo oblikovanih 8 oddelkov vrtca, skupine so polne, viden pa je upad otrok. Zaprošajo za 24,31 
zaposlenih, kar predstavlja 17,314 strokovnih delavcev in 6,996 ostalih delavcev. V vrtcu sta 
zaposlene tri delavke za določen čas, ki so spremljevalke otrok s posebnimi potrebami. Obseg 
delovnih mest je rahlo nižji, so pa višji stroški zaradi dviga plač. 

Župan pove, da je soglasje obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Marku Švari.

Marko Švara doda, da je pri organizaciji in sistemizaciji pomembno oblikovanje oddelkov vrtca. 
Cilj je ohranjanje 8 oddelkov. Sistemizacija je v primerjavi z lani nekoliko nižja, zaradi dviga plač 
pa se dvigajo stroški. Slednje se bo predvidoma reševalo na eni izmed prihodnjih sej, ko bo 
obravnavana nova cena vrtca.
ODD predlaga, da občinski svet poda soglasje.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje sklep o Soglasju k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri 
Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 8) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje o sofinanciranju 
nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. Besedo preda 
poročevalki, Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da OŠ vsako leto poda prošnjo za sofinanciranje tistega dela plač, ki 
jih država, na podlagi predpisanih normativov, ne krije. Gre za zaposlitve drugih strokovnih 
delavcev prvega razreda, za katere občina ustanoviteljica krije drugo polovico stroškov 
zaposlitve. 
Ko je predlog sklepa obravnaval ODD, še ni bilo podanega soglasja s strani ministrstva glede 
števila oddelkov, kar pa vpliva na sofinanciranje države. Tudi do današnjega dne še ni prispela 
ta potrditev. Za dva otroka, ki potrebujeta spremstvo, je komisija izdala odločbo, da bosta še eno 
leto obiskovala vrtec. 
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Zavod naproša za kritje dela plače strokovne delavke v 1. razredu, kritje stroška varstva vozačev 
v podaljšanem bivanju in kritje stroškov varstva učencev od 1. do 5. razreda v podaljšanem 
bivanju. Ministrstvo določa manjše kritje stroškov varstva, ostanek krije občina – krije se dejanske 
ure na pedagoške dneve.  

Župan pove, da je točko obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Marku Švari.

Marko Švara poudari pomembnost ohranjanja visoke kakovosti dela v šoli, zato ODD predlaga, 
da občinski svet sprejme sklep v predlagani obliki. 

Župan odpre razpravo.

Borut Zorn izpostavi prejšnjo sejo, kjer je ravnateljica omenila, da bi šola lahko pridobila razpisna 
sredstva za varstvo vozačev. 

- Vladimira Gal Janeš pove, da se iz razpisov lahko pridobi zaposlitev samo za določen 
čas.

Nedeljko Gregorič vpraša, kakšen je kriterij za zaposlitev dodatnega učitelja in kaj pomeni 
»dodatni učitelj«. 

- Vladimira Gal Janeš pove, da je potreba po dodatnem učitelju nastala ob prehodu v 
devetletko, ko v prvi razred vstopajo otroci, ki so bili po starem sistemu deležni dveh 
učiteljic. Ker država krči sredstva, mora del stroškov zaposlenega kriti občina. Če je v 
oddelku 23 učencev, krije država 10 ur, 22 ur pa je obseg za polno zaposlenega. Za kritje 
razlike teh ur prosi zavod občino ustanoviteljico.  
Poudari, da gre za dva enakovredna učitelja, ki sta sočasno v razredu.

Stanka Abramič opozori na napako v predlogu sklepa, kjer je namesto 10,5 evrov na uro zapisano 
105 evrov. 

- Marko Švara pojasni, da je ta napaka zgolj v obrazložitvi, sklep je pravilno zapisan.

Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 9) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli 
Vogrsko  (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).
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Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o sofinanciranju 
nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli Vogrsko. Besedo preda poročevalki, 
Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da tudi OŠ Šempeter pri Gorici vlaga podobno vlogo, občina jo 
obravnava, četudi ni njena ustanoviteljica. Poudari pomembnost sprejetja sklepa zaradi 
kombiniranega oddelka v POŠ Vogrsko.

Župan pove, da je točko obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Marko Švara  poudari pomembnost izenačitve pogojev za vse otroke na območju občine, ne glede 
na občino ustanoviteljico. ODD predlaga, da občinski svet sprejme sklep v predlagani obliki. 

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični osnovni 
šoli Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 10) Sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov (poročevalka: Vladimira Gal 
Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na deseto  točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o subvencioniranju nakupa 
delovnih zvezkov. Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da občina lahko na podlagi sklepa OS in zahtevka s strani zavoda 
sofinancira nakup, ne more pa izvesti financiranja neposredno staršem. Starši od šole pričakujejo, 
da se s takšnim sistemom nadaljevala. 30. 5. je ravnateljica OŠ Renče vložila prošnjo za 
sofinanciranje, šola bo nato izvedla javno naročilo. 
Ker je lansko leto šola nakazala, da ne bo več izvajala skupnega naročanja zvezkov, je občina v 
proračunu ohranila živo postavko, ob potrditvi sklepa bo potrebna prerazporeditev ali rebalans.
Sklep velja tudi za učence POŠ Vogrsko in učence, ki obiskujejo OŠ Šempeter in ki imajo stalno 
prebivališče v naši občini. 
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Župan preda besedo predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.

Marko Švara povzame, da je ODD predlaga sprejemanja sklepa. Predlaga prerazporeditev 
znotraj osnovnošolske postavke.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o subvencioniranju nakupa zvezkov. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

 
K 11) Navodilo za predstavnike ustanovitelja v organih upravljanja javnih zavodov 
(poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU).

Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Navodilo za predstavnike 
ustanovitelja v organih upravljanja javnih zavodov. Besedo preda direktorici občinske uprave, Beti 
Čufer. 

Beti Čufer pove, da navodilo določa način sodelovanja med občino in njenimi predstavniki v svetih 
zavodov. Pripravljeno je po zgledu podobnih navodil drugih občin. Izpostavi glavne poudarke: 
predstavnik je dolžan poskrbeti, da občina prejme vsa gradiva za seje, občino naj vpraša za 
stališča za primere po 3. členu navodila, enkrat letno naj pisno poroča o preteklem delovanju, o 
daljši odsotnosti naj obvesti občino. Neupoštevanje navodil lahko prične postopek razrešitve. 
Poudari, da je redno posvetovanje smiselno in potrebno, četudi so predstavniki občini pri 
opravljanju svoje funkcije neodvisni in samostojni. Pri opravljanju funkcije morajo slediti cilju 
ustanovitelja. Tudi Računsko sodišče je na podlagi revizije občin podalo priporočilo, da se uredi 
sodelovanje s predstavniki. 

Župan pove, da je navodilo obravnavala Statutarno pravno komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku.

Andraž Furlan pove, da se je SPK seznanila z navodilom in predlaga širšo razpravo. Izpostavi 
vprašanje o konkretnejši usmeritvah in o posvetovanju.

Župan odpre razpravo. Prisotnost predstavnikov na sejah zavodov se mu zdi nujna. Prav tako se 
mu zdi poročanje enkrat letno občinskemu svetu, saj je predstavnik bil izvoljen prav iz svetniške 
strani. 
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Viktor Trojer pove, da je kot predstavnik zavoda v preteklih obdobij in na podlagi zaprosila občine 
pripravil ustrezno poročilo. Pomembna se mu zdi smotrnost pri imenovanju, strokovnost 
kandidata, možnost razrešitve ob neizpolnjevanju nalog predstavništva občine in ustrezno 
zastopanost interesa ustanovitelja. Meni, da bi navodilo obremenilo občinsko upravo, saj za 
pomembnejša soglasja zavodi naslovijo prošnjo na občinski svet.

Tanja Zorn Stepančič pove, da je nejevolja prihajala tudi s strani staršev, ki s strani predstavnika 
občine v OŠ Renče niso bili seznanjeni s sprejetimi odločitvami. 

- Župan pove, da obstajajo tudi dobre prakse sodelovanja. 
- Tanja Zorn Stepančič predlaga poročilo tudi po vsaki seji sveta zavoda OŠ Renče.
- Vladimira Gal Janeš pojasni, da OŠ Renče ima tri inštitucije: svet zavoda, svet staršev in 

ravnateljica. V svetu zavoda so prisotni trije predstavniki občine, ki niso dolžni pošiljati 
poročil svetu staršev.

Borut Zorn meni, da so predstavniki v zavodih v službi občine, zato je občina dolžna pridobiti 
poročila, obenem pa mora tudi predstavnik prejeti ustrezne usmeritve s strani občine. Doda, da 
bi bila smotrna udeležba predstavnikov tudi na sejah odborov in komisij. Predlaga povrnitev 
stroškov prevoza na seje zavodov.
Strinja se s sprejetjem ustreznih obveznosti in nalog.  

- Viktor Trojer iz lastnih izkušenj pove, da imajo zavodi na svojih sejah možnost uveljavljanja 
povračila potnih stroškov. 

- Borut Zorn pove, da komisija zavoda za ocenjevanje prijav na razpise nima te možnosti.  

Beti Čufer meni, da je 3. členu predlaganega navodila dovolj jasno navedeno, v katerih primerih 
je potrebno za mnenje vprašati občino in da bodo navodila v pomoč izvoljenim predstavnikom. 
Izpostavi točko navodil, ki navaja rok, do katerega občina pridobi poročilo o sprejetih odločitvah 
na sejah zavodov, do konca februarja pa občina prejme poročilo za preteklo leto. 

Nedeljko Gregorič pove, da OS ne izbira predstavnikov, ampak jih zgolj potrdi znotraj predlaganih 
predlogov. Pomembna se mu zdijo poročila po sejah zavodov, kjer občina nosi finančne 
posledice. Meni, da bi navodila pripomogla pri občutku pripadnosti predstavnika občine.

- Župan pove, da četudi naša občina na sejah zavodov nima večinskega glasu, lahko 
utemeljen pomislek predstavnika pomembno vpliva na sprejem odločitev.  

Benjamina Mikuž pohvali pripravo navodil, ki se zgledujejo po državnih navodilih. Predlaga, da 
se navodilo jemlje kot svetovanje in ne kot dikcijo.

Marko Švara podpira sprejetje navodil. Izpostavi 7. člen, saj se mu zdi poročanje predstavnikov 
ključnega pomena. 

- Župan meni, da bi bilo smotrno z letnimi poročili seznaniti vse svetnike.
- Marko Švara nadaljuje, da bi tako tudi svetniki imeli vpogled, kako svoje delo izvajajo 

izvoljeni predstavniki. Obenem izpostavi, da je težko najti ustrezne kandidate.   

Ava Rajh se strinja s pripravo navodila. Predlaga dodatek o okviri vsebini in dolžini poročila. 
- Župan odgovori, da je predlog že zajet v 7. členu.

Župan da na glasovanje Navodilo za predstavnike ustanovitelja v organih upravljanja javnih 
zavodov.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 11
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Urban Martinuč.

ZA PROTI
Urban Martinuč  
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Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Navodilo je sprejeto. 

K 12) Razno. 

Župan pojasni, da je zaradi njegovega slabega zdravstvenega stanja za danes predviden ogled 
Šampionke prestavljen na september. 

Viktor Trojer meni, da so zapisniki odborov in komisij težko berljivi, zato predlaga, da se zapisnike 
ustrezno pretipka. 

Nedeljko Gregorič zanima ga stanje s tožbo Dvorca Vogrsko.
- Župan pove, da čaka povzetek, ki ga bo pripravil odvetnik. Ko bo dokument pripravljen, 

bo razposlan na naslove svetnikov.
- Viktor Trojer opozori, da je potrebno upoštevati pritožbeni rok. Če bodo svetniki to točko 

obravnavali na septembrski seji, bo obravnavana zgolj seznanitev. Usmeritev OS, ali naj 
občina vloži pritožbo ali ne, bo takrat že prepozna in brezpredmetna. 

- Župan odgovori, da bo povzetek pripravljen v naslednjih dneh.

Zaključek seje ob 18.44

Zapisala: Hana Šuligoj

_________________
       Predsedujoči
         Tarik Žigon
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